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Protokół nr 4/2019 
z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Miasta Krakowa 

w dniu 12 lutego 2019 roku 
w Sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa, Plac Wszystkich Świętych 3-4. 

 
Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.  
Przewodnicząca Agata Tatara o godz. 16.00 otworzyła posiedzenie i powitała radnych  
oraz zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum uprawniające 
komisję do podejmowania prawomocnych. 

Ad. 2. Uzgodnienie porządku obrad. 
Proponowany porządek posiedzenia obejmował: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Uzgodnienie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Centrum 

Kształcenia Ustawicznego w Krakowie, os. Szkolne 21, poprzez wyłączenie V Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Krakowie, Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 10  
w Krakowie oraz Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Krakowie  
- druk nr 138. 

4. Sprawy bieżące. 
5. Oświadczenia i komunikaty. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag i przyjęli porządek przez aklamację.  

Ad. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Centrum 
Kształcenia Ustawicznego w Krakowie, os. Szkolne 21, poprzez wyłączenie V Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Krakowie, Szkoły Policealnej dla Dorosłych nr 10  
w Krakowie oraz Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego w Krakowie  
- druk nr 138. 
Projekt uchwały zreferowała Ewa Całus - Dyrektor Wydziału Edukacji. Głos w temacie zabrała 
również Krystyna Łabędzka – Dyrektor Centrum Kształcenia Ustawicznego. 
W dyskusji udział wzięli radni: Teodozja Maliszewska, Małgorzata Jantos oraz Przewodnicząca 
Agata Tatara. 
Na pytania odpowiedzi udzielała Ewa Całus - Dyrektor Wydziału Edukacji. 
 
W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca poddał pod głosowanie 
pozytywną opinię dla projektu uchwały.  
Wyniki głosowania za pozytywną opinią: 6 za, jednogłośnie. 
 
Komisja Edukacji Rady Miasta Krakowa pozytywie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zamiaru przekształcenia Centrum Kształcenia Ustawicznego w Krakowie, os. Szkolne 21, 
poprzez wyłączenie V Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Krakowie, Szkoły 
Policealnej dla Dorosłych nr 10 w Krakowie oraz Ośrodka Dokształcania i Doskonalenia 
Zawodowego w Krakowie - druk nr 138. 
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Ad. 4. Sprawy bieżące. 
Przewodnicząca poinformowała o bieżącej korespondencji Komisji. 
W związku z otrzymanym pismem Przewodnicząca zwróciła się z prośbą do radnych  
o zgłoszenia do Komisji udzielającej stypendiów dla uczniów i studentów pochodzenia 



polskiego urodzonych i zamieszkałych na stale w krajach byłego Związku Socjalistycznych 
Republik Radzieckich i uczących się w Krakowie. 
Radna Teodozja Maliszewska zgłosiła kandydaturę Przewodniczącej Agaty Tatary.  
Przewodnicząca wyraziła zgodę na kandydowanie.  
Przy braku innych zgłoszeń Komisja przyjęła kandydaturę przez aklamację. 
 
Przewodnicząca odczytała pismo w sprawie problemu dojazdu dzieci niepełnosprawnych  
do Szkoły Podstawowej  z Oddziałami Integracyjnymi  Nr 105 w Krakowie przy os. Słonecznym 
12. Przewodnicząca poinformowała, że zostanie ustalony termin spotkania w tej sprawie. 
W dyskusji głos zabrał również Wiceprzewodniczący Wojciech Krzysztonek. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że pismo w sprawie wymiany instalacji c. o. w Szkole 
Podstawowej z Oddziałami Integracyjnymi Nr 22 przy ul. Chmielowskiego 1 w Krakowie., 
zostanie przekazane do rozpatrzenia przez Prezydenta Miasta Krakowa. 
 
W związku z otrzymaną analiza danych dotyczącej Oświaty Krakowskiej w roku szkolnym 
2018/2019, Przewodnicząca zwróciła się do Pani dyrektor Wydziału Edukacji  o omówienie 
tego tematu na kolejnym posiedzeniu. 
 
Za zgoda Przewodniczącej głos zabrał mieszkaniec – przedstawiciel Ogólnopolskiego Związku 
Żołnierzy Batalionów Chłopskich, który zwrócił się z prośbą o nadanie dla jednej z krakowskich 
szkół im. Żołnierzy Batalionów. 
W dyskusji udział wzięli radni: Adam Kalita, Teodozja Maliszewska, Przewodnicząca  
Agata Tatara oraz Sławomir Pietrzyk.  
Na pytania odpowiedzi udzielił Dariusz Domajewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji. 
 
Radny Adam Kalita zadał pytanie w sprawie planowanej daty zakończenia konkursu  
na stanowisko dyrektora  Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 8. 
W odpowiedzi Dariusz Domajewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji wyjaśnił,  
że procedura potrwa około 1,5 miesiąca, w związku z koniecznością powiadomienia 
przedstawicieli Rady Miasta, Kuratorium Oświaty oraz Związków Zawodowych. 
Nie zgłoszono innych spraw bieżących. 

Ad. 5. Oświadczenia i komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów.  

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia. 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodnicząca o godzinie 16.30 zamknęła posiedzenie. 

 
  Przewodnicząca Komisji 

 
 
 

              Agata Tatara 
 

 
Protokołował: 
Sławomir Golański 


